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Нікулін Микола
Мені не байдужа доля нашого
факультету. Я хочу інвестувати свій час,
досвід в таку нелегку справу. Я розумію,
що легко не буде і я готовий до цього.

ЮРИДИЧНИЙ ФАКУЛЬТЕТ



Нікулін Микола
Звичайно, в моїй програмі є план заходів, але
чесно кажучи, програми кандидатів не сильно
відрізняються одна від одної. Вони всі наповнені
заходами, які ми хочемо провести.

ЮРИДИЧНИЙ ФАКУЛЬТЕТ



Нікулін Микола
Тому студентство юридичного факультету обирає
не програму дій, а бачення перш за все... Бачення
розвитку, яке у кожного з нас неповторне. А від
цього залежатиме і якість цих заходів.

ЮРИДИЧНИЙ ФАКУЛЬТЕТ



Нікулін Микола
Я хочу докласти всіх зусиль, щоб покращити
юридичний факультет, бо розумію, що саме
від студентства, як ні від чого іншого,
залежить, яким він є та яким буде через
багато років.

ЮРИДИЧНИЙ ФАКУЛЬТЕТ



Нікулін Микола
Я думаю, що всі ми хочемо з гордістю
згадувати про наш факультет в майбутньому.
І зараз перед нами стоїть вибір на шляху до
цього.
Я закликаю зробити цей вибір по совісті, а не
по знайомству чи чомусь іншому.

ЮРИДИЧНИЙ ФАКУЛЬТЕТ



Нікулін Микола
І я на 4-му курсі балотуюсь на таку посаду не
просто так. Це шанс реалізувати всі ідеї,
використати всі можливості, які я побачив за
три роки навчання.

ЮРИДИЧНИЙ ФАКУЛЬТЕТ



Нікулін Микола
Тому прийди і підтримай мене 30 вересня і
вже в найближчий час чекай анонси крутих
заходів!!!
Разом ми покажемо, якими можуть бути
студенти найкращого факультету!

ЮРИДИЧНИЙ ФАКУЛЬТЕТ


